

Withdrawal Instruction 提款指示

Please complete and return the completed form by email to cs@magpiesecurities.com.
請將已填妥之表格電郵至 cs@magpiesecurities.com.

Date 日期		Account No. 客戶號碼	
Currency of Withdrawal 提取貨幣	<input type="checkbox"/> 港幣 HKD	Client Name 客戶名稱	
	<input type="checkbox"/> 美元 USD	Withdrawal Amount 提取金額	
	<input type="checkbox"/> 其他貨幣 Other Currency _____		
Please Select One 請勾選以下其中一種方法			
<input type="checkbox"/>	(e-) Cheque (USD) to local receiving bank (電子)支票(美元) 至本地收款銀行 ** (e-) Cheque (USD) not applicable to Virtual Banks 美元(電子)支票不適用於虛擬銀行		
<input type="checkbox"/>	FPS 轉數快 to local receiving bank 至本地收款銀行 ** For FPS, no charge for HKD and RMB 透過「轉數快」進行港幣及人民幣轉賬，手續費全免		
<input type="checkbox"/>	CHATS 即時轉賬 to local receiving bank 至本地收款銀行 ** If the withdrawal currencies are HKD, RMB, USD or EUR, client may choose to use CHATS. Magpie Securities will charge a handling Fee of HKD\$300. 若所提款之貨幣為港幣、人民幣、美元或歐元，客戶可選擇使用 CHATS，喜鵲證券會收取手續費 300 港元		
<input type="checkbox"/>	Telegraphic Transfer 電匯方式 (applicable for the receiving bank is not located within Hong Kong or the remitting currency is other than HKD, RMB, USD and EUR. 適用於收款銀行為香港以外銀行，或所匯之貨幣為港幣、人民幣、美元及歐元以外之貨幣) ** HKD\$300 handling charges 手續費 300 港元 ** Details of Telegraphic Transfer, please refer to "Important Note" 電匯詳情，請參閱 "重要提示"		

(e-) Cheque/ FPS/ CHATS (for local bank) (電子)支票/ 轉數快/ 即時轉賬 (至本地銀行)	
Beneficiary Account Number 收款人戶口號碼	
Name of Receiving Bank 收款銀行名稱	
Bank Code 銀行代碼	

Telegraphic Transfer 電匯	
Beneficiary Account Number 收款人戶口號碼	
Beneficiary Country 收款人國家	
Receiving Bank 收款銀行	
Bank Address 銀行地址	
Bank Swift Code 收款銀行電匯代碼	

**** Withdrawal to third-party bank accounts is not supported. 提款到第三者銀行賬戶不受支援。**

**** Withdrawals for online onboarding clients can only be conducted through designated bank accounts which have completed the verification procedures required by SFC. 網上開立賬戶的客戶所作出的提款，只能透過已完成證監會規定之核實程序的指定銀行戶口進行。**

S.V.

Notice by phone 經電話通知

Handled by 處理人:

Ext. 內線:

Date & Time 日期及時間:

Signed by Client(s) / Authorized Signature(s) with Company's Chop
客戶簽署 / 獲授權人士簽署連公司印章

For Internal Use

Approved by: _____	Inputted by: _____	Checked by: _____
Name: _____	Name: _____	Name: _____
Date: _____	Date: _____	Date: _____

Important Note
重要提示

(1) Fees for withdrawals to non-Hong Kong banks 提款到非香港銀行之手續費

The transfer will be made by Telegraphic Transfer and the handling fees are HKD 300/USD 39 or equivalent. The fees charged by the client's bank shall be borne by the client.

一律使用電匯(T.T)方式提款並收取手續費300港元或39美元或等值。客戶需要承擔閣下銀行收取的手續費。

(2) Important notes for withdrawing money to a non-Hong Kong bank 提款到非香港銀行之重要事項

- The Provide SWIFT Bank Identifier Code (BIC) for all the withdrawals
所有提款需要提供銀行的 SWIFT 銀行辨識碼(BIC)。
- Please ensure that all information you provide in withdrawal instruction is clear, complete and accurate as any incomplete or insufficient information given may result in the withdrawal instruction being delayed, rejected, or returned by the correspondent and/or beneficiary bank with charges imposed. Magpie Securities accept no responsibility for any loss or damage suffered by any person arising out of such rejection, return and/or delay. Any charges imposed by the correspondent and/or beneficiary bank shall be deducted from the withdrawal amount.
請確保閣下在提款指示中提供完整及清晰的資料，否則該提款指示有可能因此而被延誤、不被遺理或被代理銀行及／或收款銀行退回並收取 費用。喜鵲證券毋須就此承擔任何損失及責任。而有關被代理銀行及／或收款銀行收取的費用，將會從提款金額中扣取。
- No cancellation is allowed once the withdrawal is confirmed, otherwise all risks and losses shall be borne by the customer.
提款一經確認後不得取消，否則一切風險和損失需由客戶承擔。
- Funds will be remitted within 1-3 working days after applying for withdrawal. All provided information are subject to checking by the correspondent/beneficiary bank based on local regulatory requirements and as a result remittance may be delayed and take longer time to process.
申請提款後1-3個工作日匯出資金，後續請留意收款銀行到賬通知。所有提供的資料須由有關代理銀行或收款銀行根據當地的法規作出查核，匯款時間有可能因此而延誤或需時更長。

(3) Other Notes 其他注意事項

- **Withdrawal to USA Banks**
提款到美國銀行
 - Provide Fedwire Routing No. (9 digits).
提供九數位聯邦儲備系統通訊網絡號碼(Fedwire Routing No)。
 - Provide UID No. (6 digits) for payment via New York CHIPS (Clearing House Interbank Payment System).
如經紐約結算所系統(New York CHIPS)匯款，請提供六數位美國銀行業間清算系統會員編號(CHIPS UID No.)。
- **Withdrawal to UK Banks**
提款到英國銀行
 - Provide Bank Sorting Code (6 digits).
提供六數位銀行代碼(Bank Sorting Code)。
 - International Bank Account Number (IBAN) must be provided.
提供IBAN號碼。
- **Withdrawal to European Union (EU) and European Economic Area (EEA) Banks**
提款到歐盟國家或歐盟經濟區銀行
 - International Bank Account Number (IBAN) must be provided.
提供IBAN號碼。